



1

PENDAFTARAN MYPTPTN

Permohonan pinjaman PTPTN dibuat melalui aplikasi myPTPTN. Pelajar perlu memuat turun aplikasi atau layari <https://myptptn.ptptn.gov.my> untuk mendaftar maklumat diri dan mengaktifkan pendaftaran melalui e-mel serta membuat pengesahan identiti eKYC di telefon bimbit masing-masing.

• Nota: Sila pastikan e-mel yang digunakan adalah e-mel yang sah.



2

SEMAKAN JADUAL PERMOHONAN PINJAMAN

Pelajar perlu menyemak jadual permohonan di myPTPTN untuk mendapatkan tarikh mula dan tarikh tutup permohonan pinjaman. Setiap IPT hanya mempunyai 2 tarikh kelompok permohonan sahaja bagi setiap semester.



3

MEMOHON PINJAMAN PTPTN

Pelajar perlu membuat pendaftaran permohonan pinjaman dengan membuat bayaran RM5.00 melalui FPX dalam aplikasi myPTPTN. Seterusnya melengkapkan maklumat permohonan (butiran diri, butiran penjaga, maklumat akaun Simpan SSPN, maklumat akaun bank dan maklumat pengajian).

• Nota: No pin hanya sah dalam tempoh satu (1) tahun bermula dari tarikh pembelian. Setiap nombor hanya boleh digunakan untuk satu (1) permohonan sahaja.



4

MUAT NAIK SURAT TAWARAN KEMASUKAN IPT

Pelajar perlu memuat naik Surat Tawaran Kemasukan IPT yang sah dan betul serta menghantar permohonan sebelum tarikh tutup permohonan.

Nota:

- Pelajar perlu pastikan maklumat pengajian yang diisi adalah sama seperti mana pada Surat Tawaran Kemasukan IPT. Sekiranya maklumat yang telah diisi dan surat tawaran yang dimuat naik adalah SALAH, pelajar perlu membuat permohonan semula pada kelompok kedua.
- Dokumen yang perlu dimuat naik hendaklah dalam satu file PDF dengan saiz tidak lebih 2 MB.



5

KEPUTUSAN PERMOHONAN PINJAMAN

Pelajar akan menerima keputusan permohonan pinjaman melalui peti pesanan aplikasi myPTPTN mulai hari keenam (bekerja) selepas tarikh tutup permohonan.



6

TANDATANGAN DOKUMEN PERJANJIAN

Pelajar perlu semak dokumen perjanjian dan turunkan tandatangan secara digital dalam tempoh 14 hari dari tarikh terima keputusan diterima. Pembayaran proses tandatangan dan penyeteman setem hasil adalah sebanyak RM25.00 secara FPX dalam aplikasi myPTPTN.



7

CETAKAN DAN SIMPANAN DOKUMEN YANG TELAH LENGKAP

Dokumen perjanjian yang telah lengkap ditandatangani oleh kedua-dua pihak serta yang telah dimeterai setem hasil perlu dicetak (dalam tempoh 60 hari) atau disimpan untuk rujukan pelajar pada masa akan datang.



8

PEMBAYARAN PINJAMAN KALI PERTAMA

Pengeluaran pinjaman bagi pelajar baharu akan dibuat tidak melebihi 20 hari bekerja selepas dokumen perjanjian pinjaman disempurnakan mengikut tarikh pembayaran yang dijadualkan.



9

PEMBATALAN KELULUSAN

Kelulusan permohonan pinjaman akan terbatal sekiranya dokumen tidak ditandatangani dalam tempoh 14 hari dari tarikh kelulusan.

